
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

04.09.2017                                          м. Черкаси                                            № 14

    

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій   - 8 

На засіданні присутні   - 5 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Кравцова Н.О. 

секретар комісії – Костюченко В.О. 
 

Члени комісії: Братаніч В.А., Коваленко О.А., Нестеренко І.І. 
 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бойко В.В., Зуєнко В.Л., Лашкул В.Г. 

 

На засідання комісії запрошені: список запрошених додається (додаток 1). 
 

У засіданні взяв участь перший заступник голови обласної ради Тарасенко 

Валентин Петрович. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради  від 23.12.2016 № 11-2/VII 

«Про обласний бюджет на 2017 рік» 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації   
 

2. Про передачу об’єктів та майна з балансу Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства Черкаської обласної державної адміністрації  

Демиденко  

Сергій Миколайович 

- директор Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 

 



3. Про передачу об’єкта з балансу Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства Черкаської 

обласної державної адміністрації  

Демиденко  

Сергій Миколайович 

- директор Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 
 

4. Про надання дозволу комунальному підприємству "Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності" на передачу 

в оренду майна  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

5. Про списання майна комунальної власності  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

6. Про  внесення доповнень до рішення обласної ради від 16.12.2016 

№ 10-18/VII  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

7. Про внесення змін до рішення обласної ради від 09.06.2017 № 15-3/VІІ 

"Про передачу майна комунальної власності"  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

8. Про внесення змін та втрату чинності рішень обласної ради  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

9. Про припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНЕ ПІДПРИЄМСТВО 

"УМАНСЬКА ЦЕНТРАЛЬНА МІСЬКА АПТЕКА №78" ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

10. Про призначення Дзюби А.М. на посаду директора обласного 

комунального підприємства "Готельний комплекс "Дніпро" Черкаської обласної 

ради  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

11. Про призначення Ніколенко В.М. на посаду генерального директора 

Черкаського обласного комунального підприємства "Фармація"  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

 
 

12. Про затвердження Порядку призначення на посаду керівників 

загальноосвітніх навчальних закладів спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області  



Данилевський  

Валерій Вікторович   
 

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації   
 

13. Про внесення змін до Порядку проведення конкурсного відбору 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області затвердженого рішенням Черкаської 

обласної ради 12.10.2016 за № 9-20/VII 

Гайович   

Вадим Юрійович 

- заступник голови обласної ради   

 

14. Про надання дозволів на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості)  

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

15. Про визнання права комунальної власності на земельні ділянки. 

Петров   

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

16. Про лист ліквідатора комунального підприємства «Черкаське обласне 

підприємство з забезпечення діяльності установ соціального захисту» Черкаської 

обласної ради 

Мазур   

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради   

 

1. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії зі змінами, які 

пропонується внести до обласного бюджету на 2017 рік. 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 2). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Демиденко С.М., який надав роз’яснення щодо необхідності проведення 

ремонтних робіт фасаду Черкаської обласної філармонії. 

Кравцова Н.О. запропонувала доручити управлінню майном виконавчого 

апарату обласної ради вивчити питання строків введення в експлуатацію 

філармонії. 

Костюченко В.О. запитав, як буде вирішуватись питання виділення коштів 

для закупівлі інсуліну хворим на цукровий діабет. 

Кравцова Н.О. внесла пропозицію підтримати запропоновані зміни до 

обласного бюджету, проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 23.12.2016 № 11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 

рік», рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні сесії обласної 

ради та пропонувати депутатам підтримати зазначений проект. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/1 додається до протоколу (додаток 3). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
 



2. СЛУХАЛИ:  

Демиденка С.М., який ознайомив членів комісії проектом рішення 

обласної ради «Про передачу об’єктів та майна з балансу Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства Черкаської обласної державної адміністрації», яким передбачається 

передача з балансу Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства Черкаської обласної державної 

адміністрації на баланс територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області об’єктів завершеного будівництва. 

Доповідач повідомив, що проект рішення підготовлено з метою 

збереження майна, здійснення належного контролю за збереженням об’єктів та 

матеріальних цінностей і недопущення їх псування та розкрадання. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 4). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення обласної ради 

«Про передачу об’єктів та майна з балансу Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства Черкаської 

обласної державної адміністрації», рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати 

зазначений проект. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/2 додається до протоколу (додаток 5). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Демиденка С.М., який ознайомив членів комісії з проектом рішення 

обласної ради «Про передачу об’єкта з балансу Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства Черкаської 

обласної державної адміністрації», яким передбачається передача з балансу 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства Черкаської обласної державної адміністрації у 

комунальну власність територіальної громади м. Чигирин закінченого 

будівництвом об’єкта „Будівництво контрольного центру і встановлення на 

скважинах нових насосів та додаткового водогону для збільшення пропускної 

здатності у м. Чигирин“. 

Доповідач повідомив, що проект рішення підготовлено з метою здійснення 

експлуатації об’єкта, належного контролю за збереженням об’єкта та 

матеріальних цінностей і недопущення їх псування та розкрадання. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 6). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення «Про 

передачу об’єкта з балансу Департаменту містобудування, архітектури, 



будівництва та житлово-комунального господарства Черкаської обласної 

державної адміністрації», рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект 

рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/3 додається до протоколу (додаток 7). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. О., який повідомив членам комісії, що проект рішення "Про 

надання дозволу комунальному підприємству "Управління по експлуатації 

Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності" на передачу в оренду 

майна" підготовлено управлінням майном з метою ефективного використання 

майна та враховуючи звернення, що надійшло до обласної ради від 

комунального підприємства з проханням надати дозвіл на передачу в оренду 

нежитлових приміщень, що перебувають на їхньому балансі. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 8) 

Доповідач ознайомив членів комісії з доповненнями, які пропонується 

внести до даного проекту рішення. 

Текст доповнень до проекту рішення додається до протоколу (додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати звернення комунального 

підприємства "Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної 

комунальної власності" щодо передачі в оренду нежитлових приміщень та 

проект рішення «Про надання дозволу комунальному підприємству "Управління 

по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності" на 

передачу в оренду майна» з доповненнями, рекомендувати розглянути питання 

на пленарному засіданні сесії обласної ради та пропонувати депутатам 

підтримати проект рішення із запропонованими доповненнями. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/4 додається до протоколу (додаток 10). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення обласної 

ради "Про списання майна комунальної власності" підготовлено відповідно до 

Порядку списання об'єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області з метою проведення майнових операцій для належного 

утримання, використання та експлуатації майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області, враховуючи 

звернення Черкаського обласного кардіологічного центру, комунального закладу 



«Черкаський обласний протитуберкульозний диспансер» Черкаської обласної 

ради та комунальної водолазно-рятувальної служби Черкаської обласної ради. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 11). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала внести до проекту рішення обласної ради 

«Про списання майна комунальної власності» такі зміни: 

у підпункті 2 пункту 1 слова і цифри «первісною вартістю 151890,00 грн.» 

замінити на слова і цифри: «первісною вартістю 51890,00 грн.». 

Наталія Олегівна також внесла пропозицію підтримати звернення 

комунальних закладів та установ спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області, проект рішення "Про списання майна 

комунальної власності", рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект 

рішення із запропонованими постійною комісією змінами. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/5 додається до протоколу (додаток 12). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

6. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення обласної 

ради «Про  внесення  доповнень  до рішення  обласної  ради  від  16.12.2016 

№ 10-18/VII» підготовлено з метою реалізації повноважень Черкаської обласної 

ради щодо ефективного управління суб’єктами господарювання та об’єктами 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення «Про 

внесення доповнень до рішення обласної ради від 16.12.2016 №10-18/VII», 

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні сесії обласної ради 

та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/6 додається до протоколу (додаток 14). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що до обласної ради 

надійшли листи від управління освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації, комунального навчального закладу "Черкаський обласний інститут 

післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради", 

комунального закладу "Черкаський навчально-реабілітаційний центр "Країна 

добра" Черкаської обласної ради" та Черкаської загальноосвітньої санаторної 



школи-інтернату І-ІІ ступенів Черкаської обласної ради щодо передачі майна, 

яке знаходиться на балансі зазначених закладів. 

Враховуючи дані звернення управлінням майном виконавчого апарату 

обласної ради підготовлено проект рішення «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 09.06.2017 № 15-3/VІІ «Про передачу майна комунальної 

власності».  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 15). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні сесії обласної ради 

та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/7 додається до протоколу (додаток 16). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін та втрату чинності рішень обласної ради». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 17). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати запропоновані зміни та 

проект рішення «Про внесення змін та втрату чинності рішень обласної ради», а 

також рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні сесії обласної 

ради і пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/8 додається до протоколу (додаток 18). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення 

обласної ради "Про припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНЕ 

ПІДПРИЄМСТВО "УМАНСЬКА ЦЕНТРАЛЬНА МІСЬКА АПТЕКА №78" 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» підготовлений відповідно до п. 20 частини 

першої статті 43 Закону України "Про місцеве самоврядування в Україні", статті 

59 Господарського кодексу України, статей 104, 105, 106, 107 Цивільного 

кодексу України, рішень обласної ради від 16.12.2016 № 10-18/VІІ "Про 

управління суб’єктами та об’єктами спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області", від 16.12.2016 № 10-19/VIІ "Про перелік 

суб’єктів та об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 



Черкаської області", враховуючи листи комунального підприємства "Уманська 

центральна міська аптека № 78" Черкаської обласної ради від 07.07.2017 № 10 та 

Черкаського обласного комунального підприємства "Фармація". 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 19). 

Віталій Олександрович повідомив, що за час підготовки проекту рішення 

виникла по треба у внесенні таких змін: 

"1. Рішення обласної ради від 17.09.2015 № 43-10/VI "Про наміри передати 

в оренду цілісний майновий комплекс Черкаського обласного комунального 

підприємства "Фармація" вважати таким, що втратило чинність." 

У зв’язку з цим, пункти 1-8 проекту рішення відповідно вважати пунктами 

2-9. 

Текст змін до проекту рішення додається до протоколу (додаток 20). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення «Про 

припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНЕ ПІДПРИЄМСТВО 

"УМАНСЬКА ЦЕНТРАЛЬНА МІСЬКА АПТЕКА №78" ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» із запропонованими змінами, рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні сесії обласної ради та пропонувати депутатам 

підтримати проект рішення із запропонованими постійною комісією змінами. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/9 додається до протоколу (додаток 21). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що відповідно до 

розпорядження голови обласної ради «Про оголошення конкурсу на посаду 

директора обласного комунального підприємства "Готельний комплекс "Дніпро" 

Черкаської обласної ради» проведено конкурсний відбір на посаду директора 

обласного комунального підприємства "Готельний комплекс "Дніпро" Черкаської 

обласної ради. 

За результатами проведеного конкурсу переможцем визначено Дзюбу 

Андрія Миколайовича. 

Згідно з п. 22 Порядку проведення конкурсного відбору керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області управлінням майном виконавчого апарату 

обласної ради підготовлено проект рішення обласної ради про призначення 

Дзюби А.М. директором обласного комунального підприємства "ГК "Дніпро" 

Черкаської обласної ради та укладання з ним контракту терміном на три роки. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 22). 

 

 

 



ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати кандидатуру Дзюби Андрія 

Миколайовича на посаду директора обласного комунального підприємства 

"Готельний комплекс "Дніпро" Черкаської обласної ради, проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні сесії обласної ради 

та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/10 додається до протоколу (додаток 23). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що відповідно до рішення 

Черкаської обласної ради "Про затвердження Порядку проведення конкурсного 

відбору керівників підприємств, установ, закладів спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області", розпорядження 

голови Черкаської обласної ради "Про оголошення конкурсу на посаду 

генерального директора Черкаського обласного комунального підприємства 

"Фармація" проведено конкурсний відбір на посаду генерального директора 

Черкаського обласного комунального підприємства "Фармація". 

За результатами проведеного конкурсу, переможцем конкурсу на посаду 

директора Підприємства визначено Ніколенко Валентину Максимівну. 

Згідно з п. 22 Порядку проведення конкурсного відбору керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області управлінням майном виконавчого апарату 

обласної ради підготовлено проект рішення обласної ради про призначення  

Ніколенко Валентини Максимівни генеральним директором Черкаського 

обласного комунального підприємства "Фармація" та укладання з нею контракту 

терміном на п’ять років. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 24). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати кандидатуру Ніколенко 

Валентини Максимівни на посаду генерального директора Черкаського 

обласного комунального підприємства "Фармація", проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні сесії обласної ради 

та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/11 додається до протоколу (додаток 25). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 
 

12. СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В., який повідомив членам комісії, що проект рішення 

обласної ради «Про затвердження Порядку призначення на посаду керівників 

загальноосвітніх навчальних закладів спільної власності територіальних громад 



сіл, селищ, міст Черкаської області» розроблено з метою приведення процедури 

призначення на посаду керівників загальноосвітніх навчальних закладів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області у 

відповідність до вимог чинного законодавства, що забезпечить рівний доступ, 

прозорість та ефективність процесу відбору. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 26). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення «Про 

затвердження Порядку призначення на посаду керівників загальноосвітніх 

навчальних закладів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області», рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект 

рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/12 додається до протоколу (додаток 27). 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Гайовича В.Ю., який ознайомив членів комісії з проектом рішення 

обласної ради «Про внесення змін до Порядку проведення конкурсного відбору 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області затвердженого рішенням Черкаської 

обласної ради 12.10.2016 за № 9-20/VII». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 28). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Тарасенко В.П., який зазначив, що виключення представників трудового 

колективу зі складу конкурсної комісії є неправильним. Крім того, 

запропоновані зміни до Порядку проведення конкурсного відбору керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області зроблять можливим призначення керівника лише 

двома-трьома членами Комісії, що є неприпустимим. 

Гайович В.Ю., який висловив припущення, що представників трудового 

колективу може бути більше, ніж депутатів. На його думку, великою є 

ймовірність тиску керівника підприємства, установи, закладу спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на трудовий колектив. 

Вадим Юрійович погодився залишити без змін пункт щодо прийняття рішення 

Комісією більшістю голосів присутніх на засіданні її членів. 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення «Про 

внесення змін до Порядку проведення конкурсного відбору керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області затвердженого рішенням Черкаської обласної 

ради 12.10.2016 за № 9-20/VII» за основу. 



Пропозиція не підтримана членами комісії. 

 

„За“ – 2,   „Проти“ – 3,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

(Рішення не прийняте). 

 

Висновок № 14/13 додається до протоколу (додаток 29). 

 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення «Про 

надання дозволів на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)» 

підготовлено з метою приведення документації із землеустрою до вимог чинного 

законодавства. 

Доповідач повідомив про звернення, що надійшли від КП «Облпаливо» 

Черкаської обласної ради та КП «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради» 

про надання дозволів на виготовлення технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) 

для подальшої державної реєстрації речових прав на нерухоме майно (землю), на 

якій розташовані об’єкти спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області для належного утримання, використання й експлуатації 

земельних ділянок спільної комунальної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області. 

В результаті виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) буде 

визначено її кадастровий номер, що дасть можливість зареєструвати право 

комунальної власності на земельні ділянки, на яких розташовані будівлі та 

споруди для обслуговування виробничих потреб зазначених підприємств. 

Крім того, для реалізації плану санації КП «Облпаливо» Черкаської 

обласної ради виникла термінова необхідність у виготовленні такої 

землевпорядної документації. 

Виділення існуючих меж земельної ділянки КП «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради» та присвоєння їй кадастрового номеру сприятиме 

реалізації заходів Державної цільової програми розвитку аеропортів на період до 

2023 року та проведення реконструкції КП «Аеропорт Черкаси Черкаської 

обласної ради». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до протоколу 

(додаток 30). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради «Про надання дозволів на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості)», рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 



ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/14 додається до протоколу (додаток 31). 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення обласної 

ради «Про визнання права комунальної власності на земельні ділянки» 

підготовлено у зв’язку зі змінами у чинному законодавстві України та з метою 

розвитку матеріально-технічної бази місцевого самоврядування, досягнення 

збалансованого співвідношення економічних та екологічних інтересів 

суспільства, забезпечення раціонального використання та охорони земель. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додаються до 

протоколу (додаток 32). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради «Про визнання права комунальної власності на земельні ділянки», 

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні сесії обласної ради 

та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 14/15додається до протоколу (додаток 33). 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 
 

16. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л.О., яка повідомила членам комісії, що на адресу обласної ради 

надійшов лист ліквідатора комунального підприємства «Черкаське обласне 

підприємство з забезпечення діяльності установ соціального захисту» Черкаської 

обласної ради з вимогою виконання ухвали та наказу Господарського суду 

Черкаської області про повернення нерухомого майна, що розташоване за 

адресою: м. Черкаси, провул. Комунальний, 35. 

Текст листа додається до протоколу (додаток 34). 
 

ВИСТУПИЛИ:  

Тарасенко В.П. висловив заперечення стосовно виконання вимоги про 

повернення нерухомого майна комунальному підприємству. 
 

ВИРІШИЛИ: лист ліквідатора комунального підприємства «Черкаське обласне 

підприємство з забезпечення діяльності установ соціального захисту» Черкаської 

обласної ради взяти до відома та вважати недоцільним підготовку відповідного 

проекту рішення для розгляду на пленарному зсіданні сесії обласної ради. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

Голова постійної комісії                                                           Н. Кравцова 

 

 

Секретар комісії                                                                         В. Костюченко 


